

## 코로나19 확산에 따른 예방수칙 안내

최근 코로나19 발생 및 확산세가 지속되어 다음사항을 안내하오니, 코로나19 예방 강화하여 주시기 바랍니다.

1. 기침, 가래, 목통증, 발열 등 코로나19 의심 증상이 나타나는 경우 외출을 삼가하고 자가진단 테스트 바랍니다.  
\*자가진단키트 약국과 편의점에서 구입 가능(개당 6,000원)  
\*\*코로나 관련 상비약 구비 추천(약국에서 구입 가능)
2. 수시로 손씻기, 가글, 옷소매로 기침 막기와 같은 예절 준수 등 개인 예방 수칙을 철저히 지켜주시고, 증상이 의심되는 사람과의 접촉을 피합니다.
3. 하루 세 번 10분이상 반드시 환기시켜주세요. 환기량이 많을수록 감염 위험도는 낮아집니다.
4. 기숙사 복도에서 반드시 마스크 착용바랍니다. 쓰레기는 복도에 두지 않고 비닐봉지에 넣은 후 쓰레기통에 버릴 수 있도록 합니다.

## Covid-19 prevention rules.

Recently, Covid-19 is spreading out, so Infection rate is going up at the rapid pace. Thus, please follow the rules for prevention.

1. If you have any symptoms such as coughing, sneezing or having fever or throat illness, you should do a self covid test with a self-diagnostic kit.  
\* Can buy the self-diagnostic kit at convenient store or pharmacy. (6,000KRW each)  
\*\* You are recommended you have pills for covid-19 at ordinary times. (Can buy at pharmacy)
2. When you sneeze or cough, you should cover your mouth, and keep from people being suspected to be infected.
3. At least 3 times, you should ventilate your room. the more ventilation frequency you have, the less degree of risk you have.
4. Please keep a mark on you while you walk around in hallway. Do not leave any wastes on the hallway. You should put garbage into plastic bag, and then put it in the trash bin.

## 因新冠疫情而预防守则指南

最近新冠疫情在韩国的持续扩散，介绍以下事项，请加强新冠疫情预防。

1. 如果出现发热、咳嗽、咽痛等疑似症状时，严禁外出并用新冠快速核酸检测盒测试。  
\*可在药店和便利店购买新冠快速核酸检测盒(一个6,000韩元)  
\*\*推荐购买疫情相关药品(可在药店购买)
2. 随时严格遵守洗手、漱口、用衣袖防止咳嗽等个人预防守则，避免与疑似症状人接触。
3. 每天，3次，10分钟以上一定要通风。换气量越多，感染危险度就越低。
4. 请一定要在宿舍走廊戴上口罩。不要把垃圾放在走廊，把垃圾套在塑料袋里后仍进垃圾桶。